EG-BAUMUSTERPRÜFBESCHEINIGUNG

EC TYPE-EXAMINATION CERTIFICATE

Gemäß Anhang IX der Richtlinie 2006/42/EG

According to Annex IX of the Directive 2006/42/EC

Hersteller: Mighty Seven International Co., Ltd.

Manufacturer: No. 70-25 Qingguang Rd., Wuri District

41466 Taichung City

Taiwan

Bevollmächtigter: KING TONY Europe SAS

Authorised representative: 3, rue des Imprimeurs - ZI de la République Nord I

86000 Poitiers

France

Produkt: Kettensäge für Baumpflege (batteriebetrieben)

Chain saw for tree service (battery powered)

Handelsname: MIGHTY SEVEN

Trade name:

Product:

Typ(en) / Modell(e): DCCS-101

Type(s) / model(s):

Beschreibung: 18 Vdc ; 254 mm

Specification:

Angewandte harmonisierte Normen: EN ISO 11681-2:2022

Harmonised standards used: EN 62841-1:2015 + AC:2015 + A11:2022

Prüfbericht / Referenznummer: 3434057.01, 6183396.51 (A, C, D, E)

Test report / Reference number:

Das oben genannte Produkt entspricht den Grundlegenden Sicherheits- und Gesundheitsschutzanforderungen nach Anhang I der Richtlinie 2006/42/EG des europäischen Parlaments und des Rates vom 17. Mai 2006 für Maschinen. Diese Baumusterprüfbescheinigung gilt nur für die mit dem geprüften Baumuster übereinstimmenden Maschinen. Alle technischen Einzelheiten sind in einer vertraulichen Akte mit Prüfbericht bei der DEKRA Testing and Certification GmbH unter oben genannten Referenznummer für die in der Richtlinie vorgegebene Dauer abgelegt. Der in diesem Zertifikat genannte Hersteller oder Bevollmächtigter trägt die Verantwortung sicherzustellen, dass die künftige Produktion der begutachteten Produkte mit der Spezifikation in den technischen Unterlagen übereinstimmt und dass im Falle von Modifikationen die DEKRA Testing and Certification GmbH entsprechend informiert wird. Es gelten die Allgemeinen Bedingungen für die Ausführung von Produktprüfungen und Produktzertifizierungen (AGB) in der jeweils gültigen Fassung. Die Gültigkeit dieser Bescheinigung muss entsprechend Richtlinie 2006/42/EG, Anhang IX, Nummer 9 vor dem 25. September 2029 überprüft werden.

The above mentioned product complies with the Essential health and safety requirements according to Annex I of the directive 2006/42/EC of the European parliament and the council from 17 May 2006 for machinery. This EC- type approval applies only to machines which are conforming to the tested prototype. All examination and construction details are recorded in a confidential file and test report which will be kept at DEKRA Testing and Certification GmbH under the above mentioned reference number during the time set out in the directive. The manufacturer or the authorised representative of the product referred to in this certificate has the responsibility to ensure that future production of the examined machinery conforms to the specifications contained in the technical construction file and to inform DEKRA Testing and Certification GmbH in case the construction of the examined machinery is modified. The General Terms and Conditions for the Performance of Assessment and Certification Services (AGB) in its latest edition are applicable. The validity of this certificate has to be checked before September 25, 2029 according to the directive 2006/42/EC, annex IX, point 9.

Die Bescheinigung wurde erstellt am: // 25. September 2024

This certificate was issued on:

September 25, 2024

Signature of the september 25, 2024

Sie wird spätestens ungültig am: 25. September 2029
It becomes invalid at the latest on: September 25, 2029

Bescheinigung-Nr.: 4824036.24001

Certificate no.:

e no.:

DEKRA Testing and Certification GmbH

Benannte Stelle Nr. 0158

Notified Body No

Oliver Brumm
Geschäftsführer

Managing Director
© Integral publication of this certificate is allowed.

Seite 1 von 1 page 1 of 1